



## ZXD&GZ Office

創意支點

Pivot of Creation

阿基米德曾說過：“給我一個支點，我就能撬起整個地球。”創意亦然，四兩撥千斤，好的創意可以讓一個空間的價值實現幾何級倍增。

Archimedes once said : " Give me a pivot, I can prize up the earth." This is the same to creation. Good ideas can double the value of a space.



游走于灰白黑之間，一抹橙黃便成爲點睛之筆，活躍跳脫，是爲創意支點，靈感源頭。亦作爲整個空間設計靈魂之所在。

Between gray and black, a touch of orange—yellow will become the finishing touch, be active, be the pivot of creation, or be the inspiration source. It will also be the soul of the space.



愛馬仕橙與生俱來的高級感，賦予了原本單一的辦公空間以層次與格調，而暖色調的裝點又平添幾許溫度，于冷靜嚴肅中生出親切感……

Hermès Orange is born with a sense of high quality, and giving the single office space to gradation and style, while the warm tone of the decoration adds a few warm and sweet feeling, create a sense of affinity in calm and serious...



門廊處，以光為筆，勾勒出流動的入戶門徑，引人入勝。

At the porch, the light as a pen, outlines the flowing door path, fascinating.

.....



入門目之所及，高級灰基調裏，吧臺背景牆熟悉的愛馬仕橙躍然眼前。會客區采用下沉式設計，營造出核心區聚攏式的沉浸體驗。

After the hall door, as the eyes can see, advanced gray-based tone, bar background wall, and popular Hermès orange in front of your eyes. The reception area adopts sinking design to create a core area of immersion experience.

吧臺處望過去，橙色支點裝置藏于一隅，俏皮而恰好，將規整的幾何空間打破，讓氣氛變得活潑。

Looking through the bar, the orange pivot device is hidden in a corner, cute and fit like a glove, breaking the stuffy space and making the atmosphere lively.



入門目之所及，高級灰基調裏，吧臺背景牆熟悉的愛馬仕橙躍然眼前。會客區采用下沉式設計，營造出核心區聚攏式的沉浸體驗。

After the hall door, as the eyes can see, advanced gray-based tone, bar background wall, and popular Hermès orange in front of your eyes. The reception area adopts sinking design to create a core area of immersion experience.

吧臺處望過去，橙色支點裝置藏于一隅，俏皮而恰好，將規整的幾何空間打破，讓氣氛變得活潑。

Looking through the bar, the orange pivot device is hidden in a corner, cute and fit like a glove, breaking the stuffy space and making the atmosphere lively.



總監辦公室沿用主體灰調的極簡設計，散發出理性、包容與思考。橙色支點裝置的存在則代表着顛覆、創造和特立獨行……

The director's office uses the minimalist design of the main gray tone, emitting reason, tolerance and thinking. The existence of orange pivot represents overturn, creation and maverick.